
Förslag från Moderater och Kristdemokrater till Bildningsnämnden

Se över processen kring beslut om 
gymnasieprogram

Bakgrund
Våren 2019 tog bildningsförvaltningen enligt gällande delegation beslut om att inte starta industriprogrammet 
till hösten. Beslutet baserades helt på de rutiner som finns och togs med utgångspunkt i att alltför få sökande 
elever var behöriga utifrån höstterminsbetygen.
Efter att vårterminens betyg satts visade det sig att fler sökande elever var behöriga. Bildningsnämnden 
beslutade därför vid ett extra sammanträde att starta programmet. 
Denna hantering med motstridiga beslut varav det ena kom sent skapar merarbete för förvaltningen och 
riskerar att skapa osäkerhet hos de elever som sökt.
Därför behöver vi se över om processen på något sätt kan förändras för att undvika liknande situationer i 
framtiden. Frågor som bl.a. kan ställas är 

 Om beslutspunkter tidsmässigt kan vara annorlunda
 Om delegationen är ändamålsenlig
 Om annat underlag än preliminära betyg kan vägas in

Andra frågor kan också behöva belysas.

Vi föreslår att Bildningsnämnden beslutar 

att ge bildningsförvaltningen i uppdrag att undersöka om det går att förändra beslutsprocessen i 
denna typ av ärenden, samt

att återkomma till nämnden med förslag i december 2020.

Lars Mikkelä(M)


